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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tart a sümegi polgármestert is érintő hűtlen 
kezelés ügyében indult nyomozás, miért nem történt még semmilyen gyanúsítás az ügyben? " 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

2020. február 27-én a Veszprém Megyei Főügyészség nyomozást rendelt el hűtlen kezelés és más 
bűncselekmények gyanújával, ugyanis több olyan önkormányzati beruházás/felújítás történt 
Sümegen, mely a gyanú szerint indokolatlanul magas összegű vagy valótlan teljesítés alapján 
történhetett.

Az eljárást a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság 95/2020. számon folytatta. Házkutatások, 
adathordozók lefoglalása és egyéb nyomozati cselekmények történtek az ügyben. 2020. október 20. 
napján az ORFK Bűnügyi Főigazgatója 27751/2021. számon kelt iratban helyt adott a Veszprém 
Megyei Rendőr-főkapitányság kizárási indítványának, mivel indokuk alapján a nyomozás olyan 
szakaszba jutott, hogy a büntetőügyben érintett Sümeg város polgármestere, Végh László az eljárás 
részvevője lehet.

Az ORFK ezen Határozatával a büntetőeljárás további lefolytatására, gyanúsítotti kihallgatások

végrehajtására a Fejér Megyei Rendőr-főkapitányságot jelölte ki. A Fejér Megyei Rendőr-
főkapitányság Gazdaságvédelmi Osztálya 272/2020. számon folytatja a nyomozást, az ügyészségi 
felügyeletet a Tapolcai Járási Ügyészség látja el, azonban immár hat hónapja valami oknál fogva a 
korábbi kizárási okként hivatkozott nyomozati cselekmény nem történt meg. A világos tényállás 
ellenére, az eljárás, a nyomozás lelassult.

Tekintettel a fentiekre, illetve Dr. Pintér Sándor belügyminiszter úr írásbeli kérdésemre adott 
válaszára, kérdezem a Legfőbb Ügyész Urat:

Hogy hol tart a hűtlen kezelés ügyében indult nyomozás?



Történt-e gyanúsítás a büntetőeljárás során?

Amennyiben nem, akkor annak mi az oka, hisz épp ezen indok miatt került az eljárás Veszprém 
megyéből Fejér megyébe?

A gyanúsítotti kihallgatások elmaradásához köze lehet-e, hogy a hűtlen kezelés egyik 
kulcsszereplője Végh László Fideszes sümegi polgármester lehet?

Várom megtisztelő válaszát.
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